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Schriftelijke vragen: ‘Anorexia neemt fors toe bij jonge meisjes tussen 10-14, 
maar zorg blijft achter’ 

Maandag 21 april 2025, 
 
Schriftelijke vragen aan het college van Burgemeester en wethouders zoals 
bedoeld in artikel 41, eerste lid, van het regelement van orde voor de 
vergadering van de raad der gemeente te Leeuwarden  
 
Geacht College, 

Op zondag 20 april was de uitzending van Pointer omtrent de steeds groter 
groeiende groep van jonge meisjes die lijden aan anorexia. Maar door problemen 
met jeugdzorg kunnen ze maar op weinig plekken terecht blijkt uit onderzoek van 
Pointer. 1 

D66 vindt dit een zorgwekkende ontwikkeling en zijn benieuwd naar hoe dit onze 
gemeente zit. Daarom stellen we de volgende vragen: 

1. Heeft het college een beeld van de groep meisjes onder de 18 die lijden aan 
anorexia in onze gemeente? 

2. Zo nee, waarom niet. Zo ja, herkent het college dan ook een stijging van het 
aantal meisjes die lijden aan anorexia tussen de leeftijd van 10 tot 14? 

De gemeente moet hulp bieden aan deze doelgroep volgens de wet. Maar veel 
klinieken hanteren een leeftijdsgrens.  

3. In hoeverre worden meisjes in onze gemeente onder de 14 jaar geholpen die 
lijden aan anorexia?  

4. Is er intramurale zorg/intensieve zorg beschikbaar voor deze doelgroep in 
onze gemeente? 

Op een gegeven moment komt er in de uitzending een zorgprofessional aan het 
woord die stelt dat de verwijzingen die een kinderarts of huisarts doorgeven aan haar 
en zij vervolgens doorzetten naar de gemeenten soms soepeler verloopt bij de ene 

 
1 https://pointer.kro-ncrv.nl/anorexia-neemt-fors-toe-jonge-meisjes-zorg-blijft-achter 



gemeente en stroever bij de ander. (Verwezen uren kinderarts beperkt/Verwijzingen 
die worden afgekeurd/Lange wachttijden).  

5. Wat is de gemiddelde wachttijd voor een meisje met anorexia onder de 18 in 
onze gemeente?  

6. Is deze wachttijd hoger voor een meisje onder de 14? 
7. Heeft het college een beeld van de hoeveelheid afwijzingen door het JET 

(Jeugdexpertteam) omtrent verwijzingen anorexia nervosa van meisjes onder 
de 18? 

Tot slot stemde de Tweede Kamer afgelopen dinsdag in met een wetswijziging. Door 
deze wet wordt onder andere vanaf nu regionaal anorexiazorg ingekocht. 

8. Denkt het college dat deze wetswijziging gaat helpen om de anorexiazorg voor 
onze jeugd beter te organiseren en te financieren? 

Namens D66 Leeuwarden, 

Johan Magré  


